
  

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΙΟΝΙΩΝ  ΝΗΣΩΝ

                                            ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από τα πρακτικά της με αριθμό 6ης/2015, συνεδρίασης του Περιφερειακού 
Συμβουλίου  το Σάββατο 21  Μαρτίου 2015 στην Κέρκυρα.

Αριθ. Απόφασης 46-6/2015          ΠΕΡΙΛΗΨΗ: Επικαιροποίηση της αρ. 
234-22/2011 απόφασης του Περιφερειακού Συμβουλίου με θέμα : Έκδοση 
ψηφίσματος για άρση της απαγόρευσης του παραδοσιακού τρόπου αλιείας 
με βιντζότρατα.

    Στην Κέρκυρα σήμερα  ημέρα   Σάββατο  και ώρα 10:00 συνήλθαν τα 
μέλη του Περιφερειακού Συμβουλίου της Περιφέρειας  Ιονίων Νήσων που 
αναδείχθηκαν κατά τις εκλογές της 25ης Μαΐου 2014 και ανακηρύχθηκαν 
με  την  υπ΄  αριθμ.827/2014  απόφαση  του  Πολυμελούς  Πρωτοδικείου 
Κέρκυρας,  κατόπιν   της  με  αριθμ.  πρωτ.  οικ.  26376/11154/13-3-2015 
προσκλήσεως   του  Προέδρου  του  Περ/κού  Συμβουλίου   κου  Μωραΐτη 
Χρήστου, η οποία επιδόθηκε μέσα στη νόμιμη προθεσμία  σύμφωνα  με τις 
διατάξεις του άρθρου 165 Ν.3852/2010.

Παρόντες στη συνεδρίαση ήταν :
1. Χρήστος  Μωραΐτης  του  Γερασίμου , Πρόεδρος  του  Π.Σ
2. Χρήστος Άνθης του Κωνσταντίνου, Αντιπρόεδρος του Π.Σ.
3. Αλέξανδρος  Μιχαλάς  του  Διονυσίου 
4. Ιωάννης  Φοντάνας   του  Νικολάου – Λορις 
5. Διονύσιος  - Φώτιος ( Σάκης)  Τσούκας του  Παναγιώτη
6. Διονύσιος Στραβοράβδης του Παναγιώτη
7. Σπυρίδων   Γαλιατσάτος   του  Μιχαήλ- Σωτηρίου
8. Σπυριδούλα – Σοφία   Αγγουράκη   του  Δημητρίου
9. Σπυρίδων Δραζίνος του Δημητρίου
10.Θεόδωρος   Μπούκας   του  Ιωάννη 
11.Αικατερίνη    Βαγγελάτου   του  Γερασίμου  
12.Θεόδωρος  Καμπίτσης  του  Αναστασίου 
13.Κων/νος   Γκούσης   του  Θεοδώρου 
14.Μαρίνα   Μοσχάτ του Ευαγγέλου
15.Σπυρίδων  Βλαχόπουλος   του  Βασιλείου 
16. Ιωάννης  Κουλούρης   του Ανδρέα  
17.Λουκία  Κατωπόδη    του  Αντωνίου 
18.Παναγιώτης   Φιλίππου   του  Γεωργίου 
19.Ανδρόνικος( Νικόλας)  Βαλλιανάτος  του   Σωτηρίου



20.Σουσσάνα   Πεφάνη   του  Αγγέλου  
21.Διονύσιος   Μπάστας  του  Παύλου
22.Γεώργιος Συγούρος του Αντωνίου
23.Σπυρίδων Σπύρου του Πέτρου
24.Παναγιώτης (Τάκης ) Μεταλληνός του Νικολάου
25.Αγγελική Γκερέκου του Ιωάννη
26.Γεώργιος Τσιλιμιδός του Γερασίμου
27.Γεώργιος Καλούδης του Νικολάου
28.Θεόδωρος Γουλής του Σπυρίδωνος
29. Ιωάννης Κορφιάτης του Χαραλάμπους
30.Αλεξανδρος Δεσύλλας του Γεωργίου
31.Αναστάσιος ( Τάσος ) Σαλβάνος  του   Στεφάνου

Απουσίαζαν αν και κλήθηκαν  οι  Περιφερειακοί  Σύμβουλοι: 
1. Χαρίλαος  Μαρκουτσάς   του Διονυσίου, Γραμματέας  του  Π.Σ
2. Σταύρος Γρηγόρης του Γεωργίου
3. Σπυρίδων Τσιντήλας του Χρυσοστόμου 
4. Νικόλαος Ποταμίτης του Βαπτιστή
5. Θεόδωρος Βερύκιος του Δημητρίου 
6. Ευστάθιος – Σωτήριος Κουρής του Ιωάννη
7. Ηλίας Μαλλιάς του Νικολάου
8. Χρύσανθος Σαρλής του Μιχαήλ
9. Πραξιτέλης Σούνδιας του Δημητρίου
10.Νικόλαος  Λεμοντζής  του Κυριάκου

Διαπιστώθηκε  ότι   υπάρχει   η  νόμιμη  απαρτία,  επειδή  σε  σύνολο 
σαράντα ένα ( 41) Περιφερειακών  Συμβούλων βρέθηκαν  παρόντες  31 και 
ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 

Στη  συνεδρίαση  ήταν  παρόντες  ο  Περιφερειάρχης  Ιονίων  Νήσων 
κ.Θεόδωρος  Γαλιατσάτος,  ο Αντιπεριφερειάρχης  Λευκάδας κ. Θεόδωρος 
Χαλικιάς, η Αντιπεριφερειάρχης   Κέρκυρας κα  Νικολέττα  Πανδή και ο 
Αντιπεριφερειάρχης Ζακύνθου κ. Ελευθέριος Νιοτόπουλος. 

                                        --------Παράλειψη-----------
Μετά  την  εκφώνηση  του  καταλόγου  προσήλθε  ο  Αντιπεριφερειάρχης 
Κεφαλληνίας & Ιθάκης κ. Παναγής Δρακουλόγκωνας.

                                        --------Παράλειψη-----------

Στο σημείο αυτό ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Συμβουλίου κ. Χρήστος 
Μωραΐτης   λόγω  απουσίας   του  Γραμματέα  του  Π.Σ.  κ.  Χαρίλαου 
Μαρκουτσά  κάλεσε  την   Αντιπολίτευση  να  προτείνει  Περιφερειακό 
Σύμβουλο  για  να  εκτελέσει  καθήκοντα  Γραμματέα.  Προτάθηκε  ο 
Περιφερειακός   Σύμβουλος  κ.  Παναγιώτης  (Τάκης  )  Μεταλληνός  του 
Νικολάου ως Γραμματέας  του Π.Σ. Το σώμα ομόφωνα αποφάσισε χρέη 
Γραμματέα   του  Π.Σ.  να  εκτελέσει  ο  Περιφερειακός  Σύμβουλος  κ. 
Παναγιώτης (Τάκης ) Μεταλληνός του Νικολάου.



 Καθήκοντα  Γραμματέα   του  Περιφερειακού  Συμβουλίου  εκτελεί  ο 
Περιφερειακός   Σύμβουλος  κ.  Παναγιώτης  (Τάκης  )  Μεταλληνός  του 
Νικολάου. 

--------Παράλειψη----------

Στο   σημείο   αυτό   ο  Πρόεδρος  του   Περιφερειακού   Συμβουλίου  κος 
Χρήστος Μωραΐτης ανακοίνωσε ότι   ο Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων κ. 
Θεόδωρος  Γαλιατσάτος   προτείνει   για   συζήτηση   το   θέμα  : 
Επικαιροποίηση  της  αριθμ.  234-22/2011  απόφασης  του  Περιφερειακού 
Συμβουλίου με θέμα : Έκδοση ψηφίσματος για άρση της απαγόρευσης του 
παραδοσιακού τρόπου αλιείας με βιντζότρατα.
 Το  σώμα  ομόφωνα  αποφάσισε  την  συζήτηση  του   θέματος: 
Επικαιροποίηση  της  αριθμ.  234-22/2011  απόφασης  του  Περιφερειακού 
Συμβουλίου με θέμα : Έκδοση ψηφίσματος για άρση της απαγόρευσης του 
παραδοσιακού τρόπου αλιείας με βιντζότρατα.

--------Παράλειψη----------

Θέμα 4ο Ε.Η.Δ.: Επικαιροποίηση της αριθμ. 234-22/2011 απόφασης του 
Περιφερειακού Συμβουλίου με θέμα : Έκδοση ψηφίσματος για άρση της 
απαγόρευσης του παραδοσιακού τρόπου αλιείας με βιντζότρατα.

Με  την  έναρξη  της  συζήτησης  ο  Περιφερειάρχης  Ιονίων  Νήσων  κ. 
Θεόδωρος Γαλιατσάτος,   εισηγήθηκε  την  επικαιροποίηση  της  αριθμ. 
234-22/2011 απόφασης του Περιφερειακού Συμβουλίου με θέμα : Έκδοση 
ψηφίσματος για άρση της απαγόρευσης του παραδοσιακού τρόπου αλιείας 
με βιντζότρατα.
  
  

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΙΟΝΙΩΝ  ΝΗΣΩΝ

                                            ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από  τα  πρακτικά  της  με  αριθμό  22ης/2011,  συνεδρίασης  του  
Περιφερειακού Συμβουλίου τo Σάββατο 26 του μηνός Νοεμβρίου 2011.

Αριθ. απόφασης 234-22/2011   ΠΕΡΙΛΗΨΗ: Έκδοση  Ψηφίσματος για  
άρση  της  απαγόρευσης  του  παραδοσιακού  τρόπου  αλιείας  με  
βιντζότρατα.  
                                                                                                                    



Στην Κεφαλονιά,  σήμερα  ημέρα  Σάββατο 26 Νοεμβρίου και  
ώρα 10:00 π.μ. συνήλθαν τα μέλη του Περιφερειακού Συμβουλίου της  
Περιφέρειας Ιονίων Νήσων που αναδείχθηκαν κατά τις εκλογές της  
7ης /14ης  Νοεμβρίου   2010  και  ανακηρύχθηκαν  με  την  υπ΄  
αριθμ.22/2010  απόφαση  του  Πολυμελούς  Πρωτοδικείου  Κέρκυρας,  
κατόπιν  της  με  αριθμ.  πρωτ.  58444/21741  προσκλήσεως   του  
Προέδρου  του  Περ/κού  Συμβουλίου   κου  Άνθη Χρήστου,  η  οποία  
επιδόθηκε μέσα στη νόμιμη προθεσμία  σύμφωνα  με τις  διατάξεις  
του άρθρου 165 Ν.3852/2010.

Παρόντες στη συνεδρίαση ήταν :

Άνθης Χρήστος  του Κωνσταντίνου, Πρόεδρος  του Π.Σ. 
Γιαννάτος  Ελευθέριος του Διονυσίου, Αντιπρόεδρος του Π.Σ

Μάλλιας Ηλίας του Νικολάου, Θεματικός Αντιπεριφερειάρχης 
Σαρδελή Σμαραγδούλα του Θεοδώρου Θεματικός 
Αντιπεριφερειάρχης

Λούβρου Αλίκη του Ανδρέα
Καρύδης Δημήτριος του Βασιλείου
Βλάσσης Αλέξανδρος του Δημητρίου
Προβατάς Βασίλειος του Ανδρέα
Φιοραβάντες Ευάγγελος του Βασιλείου
Γκούσκος  Σπυρίδων του Άγγελου
Μπάστας Βασίλειος του Σπυρίδων
Μπεριάτος Ηλίας του Τηλέμαχου 
Καρύδης Γεώργιος του Αριστείδη 
Βλάχος Άγγελος του Σπυρογιάννη
Φόρτες Γεράσιμος του Κωνσταντίνου
Γουλής Θεόδωρος του Σπυρίδωνος
Μαντζουράτος Δημήτριος του Χαραλάμπους
Κορφιάτης Ιωάννης του Χαραλάμπους
Γαλιατσάτος Θεόδωρος του Αποστόλου
Βλάχος Σωτήριος του Αλκίνοου
Λαχανιώτη Αντωνία του Δημητρίου 
 
Απουσίαζαν αν και κλήθηκαν  οι  Περιφερειακοί  Σύμβουλοι  κ.κ.
Αγαλιανός Ιωάννης του Παναγιώτη Γραμματέας του Π.Σ.
Μαλακασης Ιωάννης του Σπυρίδωνος
Καταβάτη Μαρία του Βασιλείου
Μηλιώτης Νικόλαος του Αναστασίου 
Μόσχου Αιμιλία του Λεωνίδα
Γιαννακούρης Κωνσταντίνος του Ζαχαρία
Τσίπης Φώτιος Σπυρίδωνος 
Κάφυρης Γεώργιος του Ευάγγελου 
Κοντός Βασίλειος του Μενελάου
Μακρή Αμαλία- Δήμητρα του Βασιλείου 
Κλουδάς Δημήτριος του Βασιλείου
Καββαδά Μαρία του Γεωργίου



Σκληρός Δημοσθένης του Άγγελου
Στεφάτου Ειρήνη του Γερασίμου
Γρουζή Τζόγια του Δημητρίου 
Τσιριγώτης Κωνσταντίνος του Διονυσίου 
Δαγκλή Ανδρομάχη  του Αντωνίου 
Καλούδης Γεώργιος του Νικολάου
Πουλιέζος Δημήτριος του Σπυρίδων
  

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία, επειδή σε σύνολο 41  
Περιφερειακών  Συμβούλων βρέθηκαν  παρόντες  είκοσι ένας (21)  
και ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 

Στη  συνεδρίαση  ήταν  παρόντες ο Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων κ.  
Σπύρος  Σπύρου,  ο  Αντιπεριφερειάρχης  Κέρκυρας  κ.  Σκούρτης  
Χρήστος  –  Ηρακλής,  ο  Αντιπεριφερειάρχης  Λευκάδας  κ.  Βερύκιος  
Θεόδωρος,  ο  Αντιπεριφερειάρχης   Κεφαλληνίας  κ.  Κουρής 
Ευστάθιος  –  Σωτήριος  και  ο  Αντιπεριφερειάρχης   Ζακύνθου  κ.  
Μυλωνάς  Διονύσιος.  

Στο  σημείο  αυτό  προσήλθαν  οι  Περιφρειακοί  Σύμβουλοι  κ.κ.  
Αγαλιανός  Ιωάννης  Γραμματέας  του  Π.Σ.,  Μαλακάσης  Ιωάννης,  
Μόσχου Αιμιλία,  Γιαννακούρης Κωνσταντίνος,  Κλουδάς Δημήτριος,  
Σκληρός  Δημοσθένης,  Καββαδά  Μαρία,  Κάφυρης   Γεώργιος,  
Καλούδης Γεώργιος, Πουλιέζος Δημήτρης.

                                           --------Παράλειψη----------

Στο σημείο  αυτό ο Πρόεδρος του  Περιφερειακού Συμβουλίου κος  
Χρήστος  Άνθης  ανακοίνωσε  ότι  ο  Περιφερειακός  Σύμβουλος  κ.  
Γεώργιος Καλούδης  ζήτησε να συζητηθεί το θέμα:«Ψήφισμα άρσης  
της  απαγόρευσης  του  παραδοσιακού  τρόπου  αλιείας  με  
βιντσότρατα.»

  Ο  Περιφερειάρχης  Ιονίων  Νήσων  συναίνεσε  στη  συζήτηση του  
θέματος κατόπιν το σώμα  ομόφωνα  αποφάσισε  την συζήτηση του  
εκτός   ημερήσιας  διάταξης  θέματος:«Ψήφισμα  άρσης  της  
απαγόρευσης του παραδοσιακού τρόπου αλιείας».

--------Παράλειψη----------

Θέμα 1ο Ε.Η.Δ: Ψήφισμα άρσης της απαγόρευσης του παραδοσιακού  
τρόπου αλιείας με βιντσότρατα. 

Με  την  έναρξη  της  συζήτησης   ο  Περιφερειακός  Σύμβουλος  κ.  
Καλούδης Γεώργιος εισηγήθηκε τα κάτωθι :

.



Γιώργος Καλούδης 
Δικηγόρος Α.Π. & Σ.τ.Ε.

Επικεφαλής της Επτανησιακής Αναγέννησης 

ΕΙΣΗΓΗΣΗ
ΓΙΑ  ΤΙΣ ΒΙΝΤΣΟΤΡΑΤΕΣ

  Aπό  όλες  της  επιστημονικές  μελέτες  και  
έρευνες  προκύπτει  η  ζημιά  που  κάνουν  η 
βιντσότρατες  (που  δένουν  πάνω  στις 
παραλίες όταν τραβάνε το δίχτυ)) στον ενάλιο 
πλούτο και στο γόνο  και είναι  πολύ μικρή,  
μόνον  5  %  ,  είναι  η  ελάχιστη,  και  εντελώς 
ανεπαίσθητη,  σε  αντίθεση  με  τη  ζημία  που 
προκαλούν  οι  ανεμότρατες  –  μηχανότρατες, 
που «καθαρίζουν» τα πάντα.
 Οι βιντσότρατες ψαρεύουν κυρίως μαρίδα και 
μαριδάκι, το ψάρι του φτωχού που ζει περίπου 
ένα χρόνο.
 Φαίνεται ότι οι κυβερνητικές αποφάσεις που 
πρώτα  απαγόρευσαν  το  ψάρεμα  με 
βιντσότρατα  (που ψαρεύουν  δεμένες  από τη 
παραλία  αλλά  όχι  και  με  μηχανότρατες  που 
ψαρεύουν και συλλέγουν από τον πυθμένα τα 
πάντα)  και  στη  συνέχεια  ...  η  χωροθέτηση 
ιχθυοτροφείων  στις  περισσότερες  ακτές  από 
Οθωνούς  (Δυτικότερο  άκρο)  μέχρι  Ν.Α. 
Κεφαλονιάς, ήταν βάση δόλιου σχεδίου και γι  
αυτό «έβαλαν τους τσοπαναραίους (που είπε ο 



κ.  Βερύκιος)  να  το  εκτελέσουν  για  να 
επικαλούνται  άγνοια  και  κουφότητα  ενώ 
υπάρχει δολερότητα. 
 Απαράδεκτη  η  όλη  στάση και  συμπεριφορά 
της Επιτρόπου Αλιείας Μαρίας Δαμανάκη, της 
πρώην  εκφωνήτριας  του  Πολυτεχνείου  που 
δεν  εκπροσωπεί  και  δεν  προωθεί  τα 
συμφέροντα  των  φτωχών  ανθρώπων,  και 
μάλιστα  την  ώρα  που  είναι  τεράστιο  το 
έλλειμμα  του  ισοζυγίου  εισαγωγών  – 
εξαγωγών,  και  τεράστιο  το  χρέος  και 
ειδικότερα όταν το  80 % της κατανάλωσης 
ψαριών στην Ελλάδα εισάγονται από Αλβανία, 
Τουρκία, Τυνησία, Αίγυπτο!!!
Ανεμογεννήτριες στα βουνά μας, Ιχθυοτροφεία 
στη θάλασσα και στις ακτές των Νησιών μας.
 
  Η  εφαρμογή  των  αποφάσεων  αυτών 
εναπόκεινται στον κ. Σπύρου.
 

Στο   σημείο   αυτό    ο   Γραμματέας   της  Πανελλήνιας  Ένωσης  
Ιδιοκτητών Βιντσότρατας κ. Γ. Παπαδημητρίου ζήτησε και έλαβε το  
λόγο προκειμένου να εκφράσει τις απόψεις της Πανελλήνιας ένωσης  
Βιντσότρατας στο Περιφερειακό Συμβούλιο.
 Στη  συνέχεια  κατέθεσε  σχετικό  υπόμνημα  το  οποίο  αποτελεί  
αναπόσπαστο μέρος των πρακτικών της Συνεδρίασης.  

                                           --------Παράλειψη----------

Στο  σημείο  αυτό  ακολούθησε  διαλογική  συζήτηση  και  το  
Περιφερειακό Συμβούλιο

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ   ΟΜΟΦΩΝΑ 

                                                     
 Το Περιφερειακό Συμβούλιο Ιονίων Νήσων αφού έλαβε υπόψη του  
την τοποθέτηση του γραμματέα της Πανελλήνιας Ένωσης Ιδιοκτητών  
Βιντσόρατας,  τις  τοποθετήσεις  των  μελών  του  Περιφερειακού  
Συμβουλίου  και  την  25/29-1-2011  απόφαση  του  Περιφερειακού  
Συμβουλίου ζητά άμεσα να αρθεί η απαγόρευση που εδράζεται στην  
κοινή  ενιαία  αλιευτική  πολιτική  της  Ευρωπαϊκής  Ένωσης.  Επίσης  
υιοθετεί  το  υπόμνημα  της  Πανελλήνιας  Ένωσης  Ιδιοκτητών  
Βιντσότρατας όπως κατατέθηκε και ακολουθεί:



Υπόμνημα της Πανελλήνιας Ένωσης ιδιοκτητών βιντσότρατας

Σύμφωνα  με  τον  ευρωπαϊκό  κανονισμό  1967-2006  η  βιντσότρατα  
υποχρεώθηκε  να  αλλάξει  τον  τρόπο  λειτουργίας  και  το  Αλιευτικό  
πεδίο από το 2010.
Έτσι  ενώ  παραδοσιακά  δουλεύουμε  κοντά  στην  ακτή,  με  κύριο  
αλίευμα  την  μαρίδα,  τώρα υποχρεωθήκαμε  να  αλιεύουμε  σε  βάθη  
μεγαλύτερα των 50 μέτρων ή ναυτικών μιλίων απόσταση, και με 20  
χιλιοστά μικρότερο μάτι στο δίχτυ, πράγμα που καθιστά αδύνατη, την  
συνέχιση λειτουργίας του εργαλείου.
Αυτό αποδεικνύεται και από την αυτοψία του Υπουργείου σε σκάφη  
που  προσπαθούσαν  να  ψαρέψουν  σύμφωνα  με  τον  ευρωπαϊκό  
κανονισμό.
Ο  κανονισμός  μας  έδινε  το  δικαίωμα  εξαίρεσης  και  συνέχισης  
λειτουργίας  του  εργαλείου  με  παραδοσιακό  τρόπο,  εάν  με  
τεκμηριωμένες  μελέτες  αποδεικνυόταν  ότι  δεν  ήταν  καταστροφικό  
εργαλείο και να κατατεθούν σε διαχειριστικό σχέδιο μέχρι το 2007.
Οι μελέτες έγιναν, είναι  θετικές ως προς το εργαλείο.  Είναι 6 στον  
αριθμό. Έχουν γίνει διάφορα ινστιτούτα και το ΕΛΚΕΘΕ τονίζοντας  
όλες τον ήπιο τρόπο ανάσυρσης και εργασίας της Βιντσότρατας. Η  
πιο  ολοκληρωμένη  όλων  είναι  του  ΕΕΛΚΕΘΕ  2009,  με  
χρηματοδότηση  της  Ευρωπαϊκής  Κοινότητας.  Αναφέρουν  δε  τον  
μικρότερο αριθμό απόρριψης ψαριών από όλα τα αλιευτικά εργαλεία:  
ΒΙΝΤΣΟΤΡΑΤΑ                                  8-10% (μόνο 2% από αυτό είναι το  
                                                                        εμπορεύσιμο) 
ΣΤΑΤΙΚΑ ΔΙΧΤΥΑ                             16-22%
ΓΡΙ- ΓΡΙ                                             26%
ΜΗΧΑΝΟΤΡΑΤΑ                              40-60%
Το διαχειριστικό σχέδιο όμως εστάλη ελλιπές, με αποτέλεσμα να μη  
γίνει  αποδεκτό  αποδεκτό,  χάνοντας  έτσι,  την  μοναδική  να  
λειτουργούμε σύμφωνα με τον Ελληνικό παραδοσιακό τρόπο.
Η  δυνατότητα  που  μας  δίνεται  τώρα,  είναι  να  εξαιρεθούμε  της  
αποστάσεως από την ακτή, με 20 χιλιοστά μάτι και όχι με 8 χιλιοστά  
που χρησιμοποιούσαμε για την μαρίδα.
Αυτό δεν μας ικανοποιεί  απόλυτα καθώς το αλίευμα,  στόχος,  που  
είναι  η μαρίδα, θα διαφεύγει. Είναι όμως, ο μόνος τρόπος συνέχισης  
λειτουργίας του εργαλείου.
Παραμένοντας δε ενεργοί, να συνεχίσουμε τον αγώνα μας, έτσι  ώστε  
με  την  αλλαγή  του  κανονισμού  της  Μεσογείου  2013-2015,  να  
κερδίσουμε και τα 8 χιλιοστά στο μάτι.
Σε  αυτό  το  σημείο  θα  θέλαμε  να  σας  τονίσουμε  τους  λόγους  του  
οποίους απαιτούμε να παραμείνει το εργαλείο:
1) είναι ελληνικός παραδοσιακός τρόπος αλιείας
2) υπάρχει μόνο στην Ελλάδα
3) εργάζεται 8 μήνες το χρόνο
4) εργάζεται μόνο το 2% της παράκτιας ζώνης της Ελλάδας
5)  είναι  ιδιαίτερο  εργαλείο  (χρειάζονται  ιδιαίτερες  γνώσεις  για  να  
εργασθεί)
6) είναι το μόνο εργαλείο που αλίευε νόμιμα την μαρίδα 
7) δίνει ζωή στην παραμεθόριο



8) είναι πρωτογενής τομέας και χάνονται έσοδα από το κράτος
9) να μην γίνονται εισαγωγές μαρίδας από την Αλβανία - Τουρκία
Κλείνοντας, θέλουμε να σας αναφέρουμε, τις τελευταίες ενέργειες του  
σωματείου  μας,  όπως   τη  συνάντηση  με  τον  γενικό  γραμματέα  
Υπουργείου Αλιείας και Εμπορικής Ναυτιλίας κ. Λίτινα, παρούσης της  
διεύθυνσης Αλιείας και Εμπορικής Ναυτιλίας κ. Λίτινα, παρούσης της  
διεύθυνσης  Αλιείας,  όπου  αποφασίστηκε  η  εκπόνηση  νέου 
Διαχειριστικού  Σχεδίου,  με  τη  βοήθεια  του  οποίου  το  εργαλείο  σε  
πρώτη φάση θα μπορέσει να επανέλθει στην άκρη διατηρώντας τα  
χαρακτηριστικά διχτύου, που αναφέρει ο κανονισμός, με προοπτική  
την  σταδιακή  επαναφορά  του  εργαλείου  στην  προηγούμενη  
κατάσταση του (παραδοσιακή λειτουργία βιντσότρατας).
Το  θέμα  παραμένει  παγωμένο  στην  αρχή  Διαχείρισης.  Ο  χρόνος  
όμως μας πιέζει καθώς το Διαχειριστικό Σχέδιο πρέπει να κατατεθεί  
μέχρι το Μάιο, και οι μελέτες θα έπρεπε να είχαν ήδη ξεκινήσει.  
      
Η παρούσα έλαβε αυξ. αριθμό 234-22/2011
Αφού  εξαντλήθηκαν   τα  θέματα   λύεται  η  συνεδρίαση.
Συντάχθηκε   το παρόν   πρακτικό   και υπογράφεται .   

 Ο  Πρόεδρος Π.Σ                                                    Ο    Γραμματέας 

ΑΝΘΗΣ  ΧΡΗΣΤΟΣ                                            ΑΓΑΛΙΑΝΟΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ 

                                                    
Ακολούθησε  διαλογική   συζήτηση  και  το θέμα  τέθηκε σε  ψηφοφορία. 
Κατά την ψηφοφορία παρόντες ήταν οι κάτωθι Περιφερειακοί Σύμβουλοι:

Χρήστος  Μωραΐτης  του  Γερασίμου , Πρόεδρος  του  Π.Σ
Χρήστος Άνθης του Κωνσταντίνου, Αντιπρόεδρος του Π.Σ.
Αλέξανδρος  Μιχαλάς  του  Διονυσίου 
Διονύσιος  - Φώτιος ( Σάκης)  Τσούκας του  Παναγιώτη
Διονύσιος Στραβοράβδης του Παναγιώτη 
Σπυρίδων   Γαλιατσάτος   του  Μιχαήλ- Σωτηρίου
Σπυριδούλα – Σοφία   Αγγουράκη   του  Δημητρίου
Σπυρίδων Δραζίνος του Δημητρίου
Θεόδωρος   Μπούκας   του  Ιωάννη 
Αικατερίνη    Βαγγελάτου   του  Γερασίμου  
Θεόδωρος  Καμπίτσης  του  Αναστασίου 
Κων/νος   Γκούσης   του  Θεοδώρου 
Σπυρίδων  Βλαχόπουλος   του  Βασιλείου 
Παναγιώτης   Φιλίππου   του  Γεωργίου 
Ανδρόνικος( Νικόλας)  Βαλλιανάτος  του   Σωτηρίου
Σουσσάνα   Πεφάνη   του  Αγγέλου  
Διονύσιος   Μπάστας  του  Παύλου



Γεώργιος Συγούρος του Αντωνίου
Σπυρίδων Σπύρου του Πέτρου
Παναγιώτης (Τάκης ) Μεταλληνός του Νικολάου

 Ιωάννης Κορφιάτης του Χαραλάμπους
Αλεξανδρος Δεσύλλας του Γεωργίου
Αναστάσιος ( Τάσος ) Σαλβάνος  του   Στεφάνου

--------Παράλειψη----------

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 

Το  Περιφερειακό  Συμβούλιο   Ιονίων  Νήσων επικαιροποιεί   την αριθμ. 
234-22/2011 απόφαση του Περιφερειακού Συμβουλίου με θέμα : Έκδοση 
ψηφίσματος για άρση της απαγόρευσης του παραδοσιακού τρόπου αλιείας 
με βιντζότρατα.

Η παρούσα  απόφαση έλαβε   αυξ. αριθμό  46-6/21-3-2015. 

--------Παράλειψη-----------

Ο  Πρόεδρος  Π.Σ                                             Ο   Γραμματέας  Π.Σ 

Χρήστος   Μωραΐτης                              Παναγιώτης (Τάκης ) Μεταλληνός 
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